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Afyon Merkez
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Çok bulutlu

Afyon Kocatepe Üniversitesinin (AKÜ) 5 yıllık yol haritasının
belirlendiği 2024-2028 Stratejik Planı yayımlandı.

AKÜ’nün 5 yıllık
yol haritası belirlendi

Karakaş

Plana ilişkin açıklamada bulunan AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, planın AKÜ’nün orta ve uzun vadeli
amaçlarını, temel ilke ve politikalarını, hedef ve önceliklerini,
performans ölçütlerini ve bunlara ulaşmak için izlenecek
yöntemler ile kaynak dağılımlarını içerdiğini belirtti.Karakaş,
stratejik planların devlet kurumlarının başarıda istikrarı
yakalamalarına vesile olduğunu belirterek, “Stratejik planlar
günlük işler içinde kurumların istikametini gösteren yol gös-
terici nitelikte, biraz da gelecekte yönetimin neler yapmayı
taahhüt ettiğini açıklayan, ayrıca bu başarıyı nasıl yakalay-

acağını da açıklayan rehber niteliğinde belgelerdir” dedi.
Karakaş, AKÜ olarak “geleceğin üniversitesini” oluşturma
hedefi ile çalışmalarını sürdürdüklerini belirterek, “Ülkemizin
seçkin eğitim kurumları arasında yerini alan Afyon
Kocatepe Üniversitesi olarak geleceğin üniversitesini
oluşturma hedefi ile çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Çalışmalarımızın yönünü ve içeriğini belirleyen 2024-
2028 Stratejik Planı, gelecekteki hedeflerimize ulaşıl-
ması adına ortak akılla oluşturulmuş bir yol haritası
niteliğindedir” diye konuştu. >>5’TE

Ay ve Yağan’dan CİB
müdürüne ziyaret

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay ile İl Jandarma
Komutanı Tolga Yağan, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Bölge Müdürü Uğur Ülgen’e nezaket ziyareti gerçekleştirdil-
er.Ziyarette, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Bölge Müdürlüğü
tarafından; Afyonkarahisar, Eskişehir, Kütahya ve Uşak illerinde
yürütülen CİMER, stratejik iletişim ve medya alanındaki iş ve işlem-
ler konusunda bilgi alışverişinde bulunuldu. >>3’TE

Dizlerinizi
Korumanın
Kolay Yolları

Özel Fuar Hastanesi
Ortopedi ve Travmatoloji
Uzmanı Levent
Küçükçankaya dizleri
korumanın kolay yolları
hakkında bilgiler verdi
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Kurallara uymayan
sürücüler dron ile
tespit edildi
Afyonkarahisar’da
jandarma tarafından
gerçekleştirilen dron
destekli trafik
denetiminde kurallara
uymayan 14 araç
sürücüsüne toplamda
951 TL para cezası
kesildi.Denetim
Bolvadin-Çay karayol-
unda yapıldı.>>8’DE

Sünnetci: “Her bir öğrencimiz
bizim için çok kıymetli”

Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, okul
ziyaretlerine devam ediyor. Şube Müdürü Hayati Duman ile
birlikte Hüseyin Sümer Ortaokulunu ziyaret eden İl Müdürü
Miraç Sünnetci, okuldaki rehberlik çalışmaları hakkında idare-
ci ve rehber öğretmenlerinden bilgi aldı. >>2’DE

Emirdağ’da çekici kaza yaptı / 22 ayrı trafik kazasında
7 kişi yaralandı

Afyonkarahisar'da meydana gelen 2 farklı trafik kaza-
sında toplam 7 kişi yaralandı.Edinilen bilgilere göre,
B.N, (38) idaresindeki 03 ADR 917 plakalı otomobil,
Erkmen beldesi Fatih Caddesi'nde O.A'nın (49) kul-
landığı 03 EY 876 plakalı otomobille çarpıştı.>>3’TE

Bilici okul müdürleriyle bir araya geldi
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici, öğrencilerinteknoloji bağım-
lılığı da olmak üzere her türlü kötü alışkanlık ve bağımlılıktan uzak durması için
okul yöneticilerinin gerekli çalışmaları yapması gerektiğini söyledi.>>8’DE

Afyonkarahisar'ın 2023 yılı
ihracatı 631 Milyon Dolar

Ticaret Bakanlığı'nın verilerine göre Afyonkarahisar'ın
2023 yılı ihracatı, ihracatın üretilen ile yazılması ile bir-
likte 631 milyon doları geçti. >>7’DE

Disleksili çocuklar
için protokol imzalandı

Afyonkarahisar Disleksi
Derneği-ADDER koordinatör-
lüğü ve Afyonkarahisar İl Milli
Eğitim Müdürlüğü arasında
‘Disleksi ile Yaşam Projesi’
protokolü imzalandı. >>8’DE

“Hayvansal Üretim, İnovasyon ve Sürdürülebilirlik Vizyonu” konuşuldu
Afyon Kocatepe Üniversitesi tarafından (AKÜ) üniversite ile şehir buluşmaları
kapsamında düzenlenen Çarşamba Sabah Toplantılarında iki hafta önce değer-
lendirilen “Afyonkarahisar’da Hayvansal Üretim, İnovasyon ve Sürdürülebilirlik
Vizyonu” konusu ile devam edildi. >>5’TE

“öğretmenlerimizin her daim yanlarında olacağız”
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci,
"Öğretmen Mesleki Kariyer Bilgilendirme Günleri” semi-
nerinde yaptığı konuşmada; “öğretmenlerimizin mesleki
ve kişisel gelişimlerini artırmaları için her daim yanlarında
olacağız” dedi. >>2’DE

Ay
Ülgen

Yağan
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Ahmet YEŞİLAY

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                   BASIN :1962188

T.C.
AFYONKARAHİSAR 2. AİLE MAHKEMESİ

İLAN
ESAS NO : 2022/278 KARAR NO: 2023/519

DAVALI : FATMA TURMAN-10486588268 -Alcalı Küme Evleri No:12 Merkez/AFYONKARAHİSAR
GEREKÇELİ KARAR
T Ü R K M İ L L E T İ A D I N A
Mahkememizde görülmekte bulunan Boşanma davasının yapılan açık yargılamasının sonunda;
HÜKÜM: Yukarıda açıklanan nedenlerle;
1-Davanın KABULÜ ile, Afyonkarahisar ili, Afyonkarahisar Merkez ilçesi, Gebeceler Kasabası
Mahallesi/Köyü, Cilt No: 101 Hane No:129, BSN: 48'de nüfusa kayıtlı, Mehmet ve Latife oğlu,
Afyonkarahisar 01/05/1986 doğumlu, 25417057966 TC. Kimlik Numaralı davacı MUHAMMET TUR-
MAN ile aynı hanede BSN:75'de nüfusa kayıtlı, Müdür ve Kıymet kızı, Afyonkarahisar 25/10/1988
doğumlu, 10486588268 TC. Kimlik Numaralı davalı FATMA TURMAN'ın Türk Medeni Kanununun
166/1. Mad. Uyarınca EVLİLİK BİRLİĞİNİN TEMELİNDEN SARSILMIŞ OLMASI NEDENİYLE
BOŞANMALARINA,
2-Davacının adli yardım talebi kabul edildiğinden suç üstü ödeneğinden karşılanan 80,70 TL
başvurma harcı, 179,90 TL peşin harç ve 4.248,00 TL ilan ücreti, 196,80 TL tebligat, posta gideri
olmak üzere toplamda 4.705,40 TL yargılama giderinin davalıdan alınarak hazineye gelir kaydına,
3-Davacı kendisini vekil ile temsil ettirdiğinden karar tarihinde yürürlükte bulunan AAÜT uyarınca
hesaplanan 9.200,00 TL vekalet ücretinin davalıdan alınarak, davacıya ödenmesine,
İş bu ilan gazetede yayınlandığı tarihten itibaren 7 gün sonra tebliğ edilmiş sayılmasına ve bu tari-
hten itibaren 2 haftalık yasal süre içerisinde Konya Bölge Adliye Mahkemesine İstinaf yolu açık
olmak üzere davacı ve vekilinin huzurunda davalı tarafın yokluğunda verilen karar açıkça okunup
usulen anlatıldı.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                   BASIN :1962372
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AFYONKARAHİSAR 2. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2023/744 Esas KARAR NO : 2023/835

Davacı : MUHUBET METİN
Davalı : AFYONKARAHİSAR İL NÜFUS VE VATANDAŞLIK MÜDÜRLÜĞÜ
Eskişehir ili, Seyitgazi ilçesi, Örencik mahallesi, Cilt No:22, Hane No:26, BSN:60'ta nüfusa kayıtlı,
10/08/1983 Bozova doğumlu, Hatice ve Mehmet Salih kızı , TC kimlik No: 14405933986 olan
Muhubet Metin'in haklı sebep oluşması nedeni ile TMK'nın 27. Maddesi gereğince "Muhubet" olan
adının "Asya" olarak "Metin" olan soyadının "Polat Metin" olarak düzeltilmesine karar verilmiştir.

Sünnetci: “öğretmenlerimizin 
her daim yanlarında olacağız”
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, "Öğretmen

Mesleki Kariyer Bilgilendirme Günleri” seminerinde yaptığı 
konuşmada; “öğretmenlerimizin mesleki ve kişisel gelişimlerini

artırmaları için her daim yanlarında olacağız” dedi. 
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Afyon Kocatepe Üniversite-
si arasında imzalanan protokol kapsamında Fen
Bilimleri Enstitüsü Yüksek Lisans ve Doktora
Programlarını Tanıtım Programı Afyonkarahisar
merkez ve merkeze bağlı okullarda görev yapan idare-
ci ve öğretmenlerin mesleki gelişim ve kariyer
olanaklarını artırma amacıyla düzenlendi. İl Milli Eğitim
Müdürlüğü Ar-Ge birimi tarafından düzenlenen “Öğret-
men Mesleki Kariyer Bilgilendirme Günleri”, Afyon
Kocatepe Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü Müdürü
Prof. Dr. Bekir Yalçın tarafından Şehit Kerim Üye
Konferans Salonunda, İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci ve Şube Müdürü Hayati Duman’ın katılım-
larıyla bilgilendirme semineri verildi. İl Müdürü Miraç
Sünnetci, öğretmenlerin mesleki ve kişisel gelişimlerini
artırmaları için her daim yanlarında olduklarını, merkez
ve ilçelerde eğitim seminerlerinin devam edeceğini
belirterek, Prof. Dr. Bekir Yalçın ve ekibine teşekkürleri-
ni sundu. Program seminer ve sonrasında katılım-
cıların soruları ile sona erdi.
>>BETÜL SERT

Emirdağ’da
çekici kaza yaptı 

Afyonkarahisar Emirdağ ilçesinde 
direksiyon hakimiyetinin kaybeden 
çekici yoldan çıkarak kazaya neden oldu. 
Kaza, Emirdağ ilçesi Çifteler karayolunda mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, Sürücü
Y.A’nın idaresindeki 34 NS 1023 plakalı çekici
Emirdağ istikametinden Çifteler istikametine
doğru seyir halindeyken direksiyon hakimiyetini
kaybederek yolun sağ tarafına geçmesi ile kaza
meydana geldi. Kazada yaralanan çekçinin
şoförü Emirdağ Devlet Hastanesi götürüldü.
Olayla ilgi çalışma başlatıldı. 
>>AYŞEGÜL CENGİZ

Sünnetci: “Her bir öğrencimiz
bizim için çok kıymetli”

Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, okul ziyaretlerine devam ediyor.
Şube Müdürü Hayati Duman ile birlikte Hüseyin

Sümer Ortaokulunu ziyaret eden İl Müdürü Miraç
Sünnetci, okuldaki rehberlik çalışmaları hakkında
idareci ve rehber öğretmenlerinden bilgi aldı. İl
Müdürü Sünnetci; “Her bir öğrencimiz bizim için
çok kıymetli. Onların hedeflerine doğru yön-
lendirilmesi bizlerin en büyük amacı. İlimizde
rehberlik faaliyetlerinin etkin olarak uygulandığı
bu okulda bu çalışmaların faydasını görmekteyiz”
dedi. Akabinde sınıflarımızı ziyaret eden İl
Müdürü Sünnetci öğrencilerle keyifli anlar pay-
laştı. Ziyaret, İl Müdürü Sünnetci’nin idareci ve
öğretmenlerine çalışmalarından dolayı teşekkür
etmesi ile sona erdi.>>AYŞEGÜL CENGİZ

Sünnetci
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Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

19 ilde eş zamanlı 
operasyon

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, "Ödeme Sistemleri ve Bilişim",
"Yasa Dışı Bahis", "Çevrim İçi Çocuk Müstehcenliği-Tacizi"

ve "Nitelikli Dolandırıcılık" suçlarıyla ilgili aralarında
Afyonkarahisar’ında bulunduğu 19 ilde eş zamanlı 

düzenlenen "Sibergöz-11" operasyonlarında 45 şüphelinin
yakalandığını, 14’ünün ise tutuklandığını açıkladı.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Twitter hesabından yaptığı
paylaşımda, “Ödeme Sistemleri ve Bilişim”, “Yasa Dışı
Bahis”, “Çevrim İçi Çocuk Müstehcenliği-Tacizi” ve “Nitelikli

Dolandırıcılık” suçlarıyla ilgili 19 ilde eş zamanlı düzenlenen
“Sibergöz-11” operasyonlarında 45 şüphelinin yakalandığını,
14’ünün tutuklandığını açıkladı. Bakan Yerlikaya paylaşımının
devamında, operasyonların detayına ilişkin bilgiler verdi.
Yerlikaya paylaşımında, Letgo, Facebook Marketplace isimli
e-ticaret platformları ve internet sitesi üzerinden “Ürün Satışı
ve Araç Kiralama” temalarını kullanarak nitelikli dolandırıcılık
suçunu işleyenlerle mücadele kapsamında Mersin, Adana,
Diyarbakır ve Antalya olmak üzere 4 ilde 5 şüphelinin yaka-
landığını belirtti. Paylaşımında, “Ödeme ve Bilişim Sistemleri
Suçlarıyla Mücadele” kapsamında Batman, Afyonkarahisar,
İstanbul, Sakarya, Adıyaman ve Çanakkale’de düzenlenen 10

farklı operasyonlarda yakalanan 17 şüpheliden 7’sinin tutuk-
landığını bilgisini veren Yerlikaya, “Yasa Dışı Bahisle
Mücadele” kapsamında Diyarbakır, Hatay ve Karabük olmak
üzere 3 ilde 4 farklı operasyonda yakalanan 6 şüpheliden
3’ünün tutuklandığını duyurdu. Paylaşımında "Çevrim İçi
Çocuk Müstehcenliği ve Tacizi" ile mücadele kapsamında
Çanakkale, İstanbul, Tekirdağ, Kütahya, İzmir, Samsun,
Konya, Tokat ve Muş olmak üzere 9 ilde düzenlen 15 farklı
operasyonda yakalanan 17 şüpheliden 4’ünün tutuklandığını
ifade eden Yerlikaya, “Yakalanan 7 şüphelinin 0-5 yıl arası
kesinleşmiş hapis cezasıyla arandığı tespit edildi.
Operasyonları gerçekleştiren kahraman polislerimizi tebrik
ediyorum. Allah ayaklarına taş değdirmesin. Milletimiz duası
sizinle. Yasa dışı bahisçilere karşı operasyonlarımız artarak
devam edecek” dedi. >>İHA

Yerlikaya

Çiftçiler ekinlere zarar veren kambur
böceği konusunda bilgilendirildi

Afyonkarahisar Kızılöğren Tarım ve Orman İlçe Müdürlüğü ekipleri çiftçilere
yönelik kambur böceği (zabrus) ile mücadele bilgilendirmesi yaptı.

Ekipler tarafından Kızılören ilçesi ve köy-
lerinde ekin kambur böceği (zabrus) ile ilgili
olarak arazi kontrolleri gerçekleştirildi.
Ekipler ayrıca çiftçilere ekinlere zarar veren
kambur böceği mücadelesi ile ilgili bilgiler

verildi. Sinanpaşa İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü ekipleri ise ilçede bulunan perak-
ende yem satış ve depolama işletmelerine
yönelik risk esaslı hijyen denetimi yaptı.
>>İHA

Ay ve Yağan’dan CİB müdürüne ziyaret
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay ile İl Jandarma
Komutanı Tolga Yağan, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Bölge Müdürü Uğur Ülgen’e nezaket ziyareti gerçekleştirdiler.

Ziyarette, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Bölge Müdürlüğü tarafından; Afyonkarahisar,
Eskişehir, Kütahya ve Uşak illerinde yürütülen
CİMER, stratejik iletişim ve medya alanındaki iş

ve işlemler konusunda bilgi alışverişinde bulunuldu.
İl Emniyet Müdürlüğü ile İl Jandarma Komutanlığı
tarafından Afyonkarahisar’da yürütülen başarılı
çalışmalar değerlendirildi. >>BETÜL SERT

2 ayrı trafik kazasında 
7 kişi yaralandı

Afyonkarahisar'da meydana gelen 2 farklı
trafik kazasında toplam 7 kişi yaralandı.

Edinilen bilgilere göre, B.N, (38) idaresindeki 03 ADR 917 plakalı
otomobil, Erkmen beldesi Fatih Caddesi'nde O.A'nın (49) kullandığı
03 EY 876 plakalı otomobille çarpıştı.Kazada, sürücüler ile otomo-
billerdeki Ö.A. (43) ile B.N. (8) yaralandı. Bir başka kazada ise
K.K.Ç. (16) idaresindeki motosiklet, Sahipata mahallesinde yolda
yürüyen H.K'ye (14) çarptı. Kazada yaralanan sürücü K.K.Ç, H.K. ile
motosikletteki Y.E.A. (17) sağlık ekiplerince hastaneye kaldırıldı.
Kazaların ardından polis tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Dizlerinizi Korumanın Kolay Yolları
Özel Fuar Hastanesi Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı Levent

Küçükçankaya dizleri korumanın kolay yolları hakkında bilgiler verdi
Dr. Küçükçankaya açıklamalarında dizlerin vücut-
taki en güçlü eklemler olduğunun altını çizerek,
vücut ağırlığının çoğunu dizlerin çektiğini dile
getirdi. Küçükçankaya, “Dizler vücudunuzdaki en
büyük, en güçlü eklemlerdir ve çoğu insan onları
gün boyunca neredeyse sürekli olarak oturmak,
ayakta durmak, yürümek, zıplamak ve eğilmek
için kullanır. Hareketsiz durduğunuzda vücut ağır-
lığınızın yüzde 80'ini ve odanın içinde yürürken
yüzde 150'sini veya daha fazlasını taşırlar. Yaş,
yaralanma ve tekrarlanan hareketler dizlerinize
zarar verebilir ve en yaygın diz artriti türlerinden
biri olan osteoartrite yani kısaca OA'ya yol açabilir.
Osteoartritte kıkırdak (kemiklerinizin uçlarının bir-
biri üzerinde kaymasına yardımcı olan pürüzsüz,
kaygan bir örtü) yavaş yavaş aşınır. Bu, kemiğin
kemiğe sürtünmesini sağlar. Ağrı, şişme, sertlik ve
hareket kaybı gibi tipik semptomlar zamanla daha
da kötüleşir. Normal aşınma ve yıpranma, özellik-
le 50 yaşından sonra osteoartrit almanızın büyük
bir nedenidir, ancak bir yaralanma veya sürekli
kaldırma, sarsma veya bükülme de duruma
neden olabilir veya durumu kötüleştirebilir”

DİZLER NASIL
KORUNUR

Biraz Kilo Verin
Sadece 5 kilogram
verin ve dizlerinizden
20 kilogram kadar
güç alacaksınız.
(Güç tam olarak ne
yaptığınıza bağlıdır.)
Bu, her gün diz-
lerinizde 20 kilo daha
az aşınma ve yıpran-
ma anlamına gelir ve

bu da zamanla büyük bir fark yaratabilir. Kilo kay-
bından önce sahip olduğunuz eklem ağrılarını bile
azaltabilir. Aşırı kilo  bu sadece ağırlık fazlası
değildir. Vücudunuzdaki yağ hücreleri, eklem-
lerinizde sert olan ve osteoartrite bağlı iltihaplan-
maya yol açabilecek kimyasallar salgılar. Daha az
yağ, daha az iltihaplanma anlamına gelebilir.
Küçük bir miktarı bile kaybetmek yardımcı olabilir.
Ağırlığı uzak tutun ve daha sonra yaşamda artrit
olma olasılığınız çok daha düşüktür. Yine de
herkes kilo vermeye çalışmamalıdır. Bedeninize
en uygun aralık hakkında doktorunuzla konuşun.
Temel bir kural, 18.5 ile 24.9 arasında bir BMI
(vücut kitle indeksi) hedeflenmelidir. Birkaç kilo
vermeyi denemeye karar verirseniz, alışkanlık-
larınız ve yaşam tarzınız için anlamlı olan sağlıklı
bir kilo verme planı tasarlamak için doktorunuzla
birlikte çalışın.Dizinizi ÇalıştırınEgzersiz, eklem-

lerinize zarar vermekten çok, aynı hareketi çok
fazla yapmadığınız veya zaten yaralanmış bir
eklemi (diz gibi) aşırı zorlamadığınız sürece
onların sağlıklı kalmasına yardımcı olabilir. Diz
ağrınız varsa ve daha da kötüleştirmek istemiyor-
sanız doktorunuzla konuşun. Diz çökmek,
derinden eğilmek veya özellikle dizlerinizi zor-
layan yokuş aşağı koşmayı içeren egzersizlerden
kaçınmak daha iyi olabilir. Ancak aynı hareketin
çok fazla yapılması diz ağrısı riskinizi artırırken,
çok az aktivite de kötü olabilir. Örneğin, ameliyat,
yaralanma veya hastalık nedeniyle hareket ede-
meyen insanlar aslında dizlerinde ve başka yer-
lerdeki kıkırdakları kullanılmadıkları için kaybetm-
eye başlarlar. Yani dizlerinizi çalışır durumda tut-
mak için en azından biraz aktiviteye ihtiyacınız var
gibi görünüyor. Fayda gören sadece kıkırdak
doku değildir. Egzersiz, diz eklemini oluşturan ve
hareket ettiren karmaşık kas, bağ ve tendon
koleksiyonunu güçlendirmeye ve germeye
yardımcı olur. Bu, sabit kalmasına ve doğru şek-
ilde hareket etmesine yardımcı olur. Egzersiz
ayrıca eklem ağrısının bir nedeni olan kronik infla-
masyona da yardımcı olur ve OA'ya bağlı infla-
masyonu azaltmaya yardımcı olabilir. Halihazırda
OA semptomlarınız varsa, ağrıyı hafifletmek ve
dizinizdeki hareketi iyileştirmek için (ilaç almak
dışında) yapabileceğiniz en iyi şey egzersiz yap-
maktır. Egzersizin sağlıklı kilo verme programının
bir parçası olduğunu unutmayın. Bu fazla kiloları
attığınızda, dizlerinizden baskı alırsınız.Peki ne
tür bir egzersiz yapmalısınız? Her türlü!Yürümek,
yüzmek veya kürek çekmek gibi aerobik aktivitel-
er iltihabı azaltabilir ve daha uzun süre aktif kala-
bilmeniz için dayanıklılığınızı artırabilir. Halter
veya akciğer gibi direnç egzersizleri, diz eklemi,
baldır kasları ve kuadriseps gibi diz eklemi
çevresindeki kasları güçlendirir. Bu, eklemi sabit
tutmaya ve yaralanmaları önlemeye yardımcı
olur. Çekirdek kaslarınızın dizlerinizi güçlendirme-
si de iyidir. İliotibial (IT) bant gibi, dizinizin etrafın-
daki kasları ve bağ dokusunu germek, hareket
açıklığınızı artırmanıza yardımcı olacaktır.
>>YILDIZ YARIKKAYA
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Ayaktaki şişkinlik kalp kapak
hastalığı habercisi olabiliyor
Kalp rahatsızlıklarında erken tanının önemli olduğunu söyleyen Kardiyoloji Uzmanı

Doktor Hüseyin Akçalı, “Kalp kapak hastalıklarının belirtileri; halsizlik, çabuk
yorulma, nefes darlığı, ayaklarda şişkinlik olarak nitelendirebiliriz temel olarak, 
baş dönmesi, baygınlık. Bunlar kalp kapak hastalığının belirtileri olabilir” dedi.

Uzman doktor, kalp kapak hastalıklarının son yıllarda
özellikle ileri yaştaki kişilerin sıklıkla karşılaştığını belir-
tiyor. Kişilerin yaşam standartlarını etkileyen bu

hastalık, düzenli tedavisinin yapılmadığı takdirde ölümle
sonuçlanabiliyor. Diyarbakır’da Dicle Memorial Hastanesi’nde
Uzman Doktor Hüseyin Akçalı, geçirilmiş kalp krizi sonrası özel-
likle kalp kapak hastalığını ortaya çıkabileceğini söyledi. Kalp
kapaklarının vücutta 4 tane bulunan, kan akışını sağlayan ve kan
akışına yön veren kapaklar olduğu bilgisini veren Dr. Akçalı,
"Kalp kapak hastalıkları, zamanla yaşa bağlı olarak ortaya çıka-
bileceği gibi geçirilmiş enfeksiyona bağlı konjenital olarak ya da
travmaya bağlı ortaya çıkabilir. Geçirilmiş kalp krizi sonrası da
kalp kapak hastalığı ortaya çıkabilir. Kalp kapak hastalıklarının
belirtileri; halsizlik, çabuk yorulma, nefes darlığı, ayaklarda
şişkinlik olarak nitelendirebiliriz temel olarak, baş dönmesi,
baygınlık. Bunlar kalp kapak hastalığının belirtileri olabilir” dedi.
Kalp kapak hastalarının düzenli takibinin yapılması gerektiğine
dikkat çeken Akçalı, “Kalp kapak hastalarının düzenli takip yap-

maları kesinlikle şart. Hastalık çeşidine göre, derecesine göre
aylık veya yıllık periyodik olarak takip öneriyoruz. Özellikle ileri
yaşta daha çok kalp kapak hastalığı görmekle birlikte çocuk
yaşlarda ve erişkin yaşlarda da görebilmekteyiz. Genetik faktör-
ler nadir de olsa kalp kapak hastalıklarını etkileyebiliyor”
ifadelerinde bulundu.

KALP KAPAK HASTALIĞI HAYATİ 
RİSK OLUŞTURABİLECEK

Kalp kapak hastalıklarının hayati risk oluşturabileceğini vurgu
yapan Akçalı, şunları kaydetti: “Özellikle son dönemde ilerlemiş
kalp kapak hastalıkları, ölüm dahi her türlü riski içerebiliyor.
Düzenli takip ve tedaviyi bunun için öneriyoruz. Hastalığı olan
bireylerin özellikle önce takiplerini aksatmamaları gerekiyor.
Kardiyoloji polikliniğinde hekimin belirlediği aralıklı düzenli bir
şekilde takibinin yapılması gerekiyor. Gerektiği noktada da cer-
rahi işlem yapılması gerekiyor. Kalp kapak hastalığı olan vatan-
daşların ileri efor sarf eden spordan uzak durması gerekiyor.”
>>İHA

Türkiye’de nadir yapılan
ameliyatla sağlığına kavuştu
Bel ağrısı ve yürüme güçlüğü çeken yaşlı kadına
Adana'da, Türkiye'de kapalı olarak nadir yapılan

dar kanal ve fıtık ameliyatı aynı anda yapıldı. 
Hatay’da yaşayan 4 çocuk sahibi Aysel Çokluk (61), bir süredir belinde
sorun yaşıyordu. Yaşlı kadının yürüme mesafesi de artık kısalınca dokto-
ra gitmeye karar verdi. Hatay’da bir türlü sağlığına kavuşamayan Çokluk,
Adana'da Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı Prof. Dr. Alihan Derincek’e
başvurdu. Prof. Dr. Derincek, Çokluk’a yaptığı testler sonucunda belde
sinir sıkışması ve fıtık tanısını koydu.

TÜRKİYE’DE NADİR YAPILAN AMELİYATI OLDU
Prof. Dr. Derincek, Aysel Çokluk’a Türkiye’de kapalı olarak nadir yapılan
dar kanal ve fıtık ameliyatı aynı anda yaparak yaşlı kadını sağlığına
kavuşturdu.

“1 GECE HASTANEDE KALIP TABURCU EDİLDİ”
Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı Prof. Dr. Alihan Derincek, “Hastamız
bize bacak ağrısı ve bel ağrısı şikayetiyle başvurdu. İncelemeler sonucu
ciddi bir sinir sıkışması tespit ettik. Daha sonra kapalı dar kanal ve fıtık
ameliyatını aynı anda yaptık. Hastamız 1 gece hastanemizde kaldı ve
daha sonra taburcu oldu. Şuanda da hiçbir sorunu yok. Şikayetleri ger-
iledi” ifadelerini kullandı.

“YAŞAM KALİTEM ARTTI”
Aysel Çokluk ise bütün şikayetlerinden ameliyat sonrası kurtulduğunu
söyleyerek, “Ameliyat öncesi adeta ayakta uyuyordum. Çok ciddi rahatsı-
zlıklarım vardı. Artık çok rahatım ve memnunum. Yaşam kalitem arttı”
dedi. >>İHA

Peygamber Süpürgesi kanser
hastalarına umut olabilir

Bitkilerin Profesörü Aysun Bay Karabulut, kanser hücrelerine selektivitesinin
yüksek olması nedeniyle, peygamber süpürgesi olarak bilinen Pelin Otu ve

türevlerinin anti kanser potansiyelleri olduğunu ve bitki merkezli yapılan
araştırmalarda umut verici sonuçlara ulaşıldığını söyledi.

Ankara Yıldırım Beyazıt Üniversitesi Tıp
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Aysun Bay
Karabulut, ana vatanı Asya ile Kuzey
Amerika olan ve Türkiye'de de Kaz
Dağları'nda doğal olarak yetişen Artemisia
Annua bitkisinin dilimizde yavşan otu, Kabe
süpürgesi, Kabe kekiği ve peygamber
süpürgesi adları ile bilindiğini söyledi.
Karabulut, radice annua, viridis, foliis pin-
natis ve tatlı pelin otu adıyla da anılan
bitkinin sağlık açısından birçok faydasının
olduğunu ifade etti. Uzakdoğu'da bazı ülkel-
erde bitkinin kutsal yerleri süpürmek için
kullanıldığını ve muhtemelen de peygamber
süpürgesi ve Kabe kekiği adlarının da
bununla bağlantılı olduğunu aktaran Prof.
Dr. Karabulut, geleneksel olarak ateş
düşürücü olarak kullanılan bu bitkinin
antibakteriyel olduğunu ve kanamayı kon-
trol ettiğini da söyledi. Bu bitkinin etkili bir
sıtma ilacı olduğunu da ifade eden Prof. Dr.
Karabulut, şunları söyledi: “Yaprakları anti-
septik ve sindirimi kolaylaştırıcıdır.
Yapraklarından yapılan lapa haricen burun
kanaması, haşlanma ve apseler üzerine
uygulanır. Bitkiden elde edilen yağ par-
fümeride kullanılır. Bitkinin sıtma
tedavisinde etkili olduğuna dair keşif
nedeniyle, 2015 yılı Nobel Tıp Ödülü, keşfi
yapan Tu Youyou'ya verilmiştir. Geleneksel
Çin tıbbında (TCM), ateşi tedavi etmek için
sıcak su ile hazırlanır. Çayını Dünya Sağlık
Örgütü 2012 öncesinde şüpheli bulmuş olsa
da 2012'de yapılan çalışmalarda ve Covid
19 sürecinde aşı çalışmalarında da kul-
lanıldığı bilinmektedir. Vietnam savaşında
Kuzey Vietnam askerleri yaygın olarak
malaryaya yakalanmaktaydı. Bu durum Çin
hükümetini daha iyi ve etkili antimalaryal
ilaçlar geliştirmeye yöneltmiştir. Dr. Tu
Youyou ve ekibinin liderliğiyle başlatılan
projede Çin'de bulunan tıbbi bitkilerin yak-

laşık on bini incelenmiş, bunların arasında
seçilenlerin analizleri yapılmış ve A. annua
üzerine yoğunlaşılmıştır. Kullanılan ekstrak-
siyon yöntemleri sonucunda elde edilen
ekstrelerin toksik etkileri olduğu
görülmüştür. Bunun üzerine tekrar etnob-
otanik araştırmalar yapılmış ve bir arkeolo-
jik kazı esnasında Ge Hong tarafından (MS
281-340) yazılan bir kitap bulunmuştur. Bu
kitapta A. annua'nın geçmeyen ateşli
hastalıklarda kullanıldığı ve kullanımının
taze bitki suyu şeklinde olduğu öğrenildik-
ten sonra, laboratuvarda Dr. Tu Youyou aktif
moleküllerden biri olan antimalaryal etkin
madde artemisi ve türevlerini 1972 yılında
izole etmiş ve bu çalışmaları 2015 Nobel
ödülünü almasına neden olmuştur.
Artemisinin ve türevlerinin malarya
tedavisinde kullanımının etkinliği ve düşük
toksititesi kanıtlandıktan sonra diğer ter-
apötik olabilecek antiparaziter, antiviral,
antifungal, antiastmatik, antienflamatuar ve
potansiyel antikanser fonksiyonları üzerine
çalışmalar yapılmaya başlanmıştır”

KANSER HASTALARINA UMUT
Kanser hücrelerine selektivitesinin yüksek
olması nedeniyle, artemisin ve türevlerinin
anti kanser potansiyelleri olduğunu da dile
getiren Karabulut, “Bitki merkezli yapılan
araştırmalarında umut verici sonuçlar bulun-
maktadır. Artemisinin ile yapılan araştırmalar-
da kemoterapi ve radyoterapiye dirençli hücre
kültürlerinde bile antikanser potansiyeli gös-
terilmiştir. Prostat kanserinde gerilemeye
neden olabileceği ve kanser hücre kültür-
lerinde, antitümör ve antianjiogenik etki gös-
terdiği ve gastrik kanserde tümör büyümesini
durdurduğu, glioblastomada diğer kemoter-
apotikler ile kombine kullanılarak kanser
tekrarını önleyebileceği gösterilmiştir.
Karaciğer kanserlerinde etkili olduğu ve 5-
florourasil ile birlikte daha etkin olduğu çalış-
malarda mevcuttur. Kolorektal kanser ve
endometrial kanserlerin yayılımını önleyici
rolü olduğunu ve yine ağız ve gırtlak
kanserinde de etkili olduğunu gösteren bilim-
sel çalışmalar vardır.”

NASIL KULLANALIM?
Bitkinin kullanımına dair de bilgiler veren
Prof. Dr. Aysun Bay Karabulut, konuşmasını
şöyle sürdürdü: “Bir tatlı kaşığı kurutulmuş
peygamber süpürgesi (pelin) otu üzerine bir
bardak kaynar su eklenir. 10 dakika dem-
lenmesi için beklenir. Ardından çay süzülür
ve bal veya doğal tatlandırıcılar ile tat-
landırılarak içilir. İçerisine çubuk tarçın da
eklenebilir. Pelin otu çayı günde en fazla iki
kez içilmelidir. Peygamber süpürgesi (tatlı
pelin otu) yağı, deri tahrişi ve pullanmalarda
kullanılabilir. 2-3 damla pelin otu yağı ciltte-
ki tahriş olan bölgelere masaj yapılarak
sürülür ve 10 dakika beklenir. Ardından ılık
suyla durulanır. Uygulama haftada iki kez
tekrar edilebilir. Ciltte kızarıklık, kaşıntı,
kabarma gibi alerjik etkiler görülürse, hiçbir
şekilde kullanılmamalıdır. >>İHA

Bedelli askerlik 182 bin 608 TL oldu
Memur maaşlarına gelen zam ile birlikte bedelli askerlik 182 bin 608 TL
oldu.Aralık ayı enflasyonunun açıklanmasıyla birlikte memur ve memur
emeklileri yüzde 49,25 zam alacak. Bu oranla birlikte bedelli askerlik ücreti 122
bin 351 liradan 182 bin 608 TL'ye çıktı. Milli Savunma Bakanlığı da ilerleyen
günlerde bedelli askerliğe ilişkin rakamı açıklayacak.>>İHA

FETÖ’nün askeri mahrem 
yapılanmasında yer alan şahıs yakalandı

Fetullahçı Terör Örgütünün sözde askeri mahrem
yapılanmasında yer alan ev astsubayken ihraç edilen
şahıs Afyonkarahisar’da polis tarafından yaka-
landı.Edinilen bilgilere göre, aranan şahısların
yakalanmasında yönelik yönelik İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı İstihbarat Şube Müdürlüğü ve
Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri tarafından
çalışma başlatıldı. İncelemede ‘Anayasal Düzeni
Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme’ suçundan 2016
yılında Kocaeli Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından
hakkında işlem yapılan, Sakarya 2. Ağır Ceza
Mahkemesi tarafından aranması bulunan ve örgüt
içerisinde sözde askeri mahrem yapılanmasında yer
alan M.K., Afyonkarahisar’da yakalandı. İşlemlerinin
ardından cezaevine teslim edilen şahsın astsubayken
ordudan ihraç edildiği belirtildi. >>İHA
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AKÜ’de “Hayvansal Üretim, İnovasyon 
ve Sürdürülebilirlik Vizyonu” konuşuldu 
Afyon Kocatepe Üniversitesi tarafından (AKÜ) üniversite ile şehir buluşmaları kapsamında düzenlenen Çarşamba Sabah Toplantılarında iki

hafta önce değerlendirilen “Afyonkarahisar’da Hayvansal Üretim, İnovasyon ve Sürdürülebilirlik Vizyonu” konusu ile devam edildi.

AKÜ Sosyal Tesislerinde düzenlenen toplan-
tıya Afyonkarahisar Cumhuriyet Başsavcısı
Fatih Karabacak, AKÜ Rektörü Prof. Dr.

Mehmet Karakaş, Vali Yardımcısı Vekili Harun Reşit
Han, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir,
Veteriner Fakültesi Eğitim Araştırma ve Uygulama
Çiftliği Müdürü Prof. Dr. Mustafa Tekerli, akademik per-
sonel, Genel Sekreter İhsan Ceran ve Afyonkarahisarlı
iş ve düşünce insanları katıldı. Prof. Dr. Mustafa
Tekerli’nin Veteriner Fakültesi Eğitim Araştırma ve
Uygulama Çiftliğini tanıtan kısa film gösteriminin ardın-
dan toplantıda “Afyonkarahisar için hayvancılık konusun-
da ne yapabiliriz” sorusuna yanıt arandı.
Tekerli, “Üniversite ve özel sektör temsilcilerimiz burada.
Afyonkarahisar hayvancılık konusunda belirli bir düzeye
de erişmiş durumda. Var olan sorunlar çözülür ama birlik
ve beraberlik içerisinde hareket edilmesi ve bir program
oluşturulması gerekiyor. Sorunların çözümü
sürdürülebilir bir kalkınma ve çözümler için gerekli” dedi.

“HAYVANCILIKTA SU KULLANIMI
ÖNEM ARZ EDİYOR”

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürü Özkan Parlak,
hayvancılık politikalarıyla ilgili bilgi verdiği konuşmasında
hayvancılık işletmelerinin açılışına dair kurallardan bah-
setti. Parlak konuşmasında, “Bakanlığımız ‘tarımsal üre-
tim planlaması’ adı altında yeni bir uygulama başlattı.
Bununla ilgili olarak hayvancılık işletmeleri de bu planla-
manın içinde yer alıyor. Hayvancılık işletmeleri kırmızı et,
beyaz et ve balıkçılık olmak üzere üçe ayrılıyor. Burada
konunun bizi ilgilendiren tarafı ise kırmızı et. Bazı böl-
gelerde su varlığı kaynaklı yeni işletmelerin açılmasın-
da düzenlemeler söz konusu olacak ki Afyonkarahisar
bu kapsamda değil. Bununla ilgili olarak ilk planla-
mamızı yaptık ve ihtiyaçlarımızı belirledik” diye konuş-
tu.

“ARTAN MALİYETLER SEBEBİYLE 
ÇİFTÇİ BESİCİLİK YAPMIYOR”

Afyonkarahisar Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği
Başkanı Raşit Tabak ise Afyonkarahisar’ın sucuk başta
olmak üzere et üretiminde Türkiye genelinde görünür-
lüğünün yüksek olduğuna dikkat çekti. Tabak, üretimin
düşmesi ile ilgili çiftçilerin maliyetlerin artışı sebebiyle
besicilik yapmayı bırakmaya başladığını ifade ederek
şunları söyledi: “Geçmişte Afyonkarahisar’ın üretim
potansiyeli çok daha yüksekti. Geçmişe doğru verileri
incelediğimizde ilimizde yapılan hayvancılıkta düşüş
olduğunu görmek mümkün. Süt üretiminde yükseliş
olsa da et üretiminde düşüş var. Burada çok acil önlem-
ler almamız lazım. Bizim çiftçimiz artık besicilik yapmayı
bırakıyor. Bunun da sebepleri arasında örneğin maliyet-
lerin yükselmesi var, çoban bulamamak var. Buna
karşın ette, bu sene hariç bizim istediğimiz manada reel
kar getirecek fiyatlandırma olmadı” şeklinde konuştu.
Tabak hayvancılık ile ilgili konuşurken tarım konusunun
da konuşulması gerektiğinin altını çizdi. Tabak, “Sadece
hayvancılık konuşmayalım. Hayvancılığı tarım besleye-
cek. Tarım olmazsa hayvancılık da yapmak mümkün
olmaz. Tarımın da problemleri var. Afyonkarahisar’ın
tarımını da konuşmak önemli. Tarımın sıkıntılarını
bilmemiz lazım.”

“MANDA KAYMAĞI DEĞERİNDE SATILMIYOR”
Afyonkarahisar Damızlık Manda Yetiştiricileri Birliği
Başkanı Ömer Kelem ise küçük işletmelerde yaşanan
sorunlara değindiği konuşmasında ürünlerin gerçek
değerlerini bulmadığını anlattı. Hayvancılık yapmak
isteyenlere tavsiyelerde bulunduklarını belirtti. Kelem,
ekilebilir alanlarının olmasının, hayvancılık yapacak
işletmelere  avantaj sağlayacağını ifade derek sözlerine
şöyle devam etti: “Küçük işletmelerde ürünlerimiz
gerçek değerinde gitmiyor. Mesela manda kaymağı
değerinde satılmıyor. Yetiştiricilerimizin sorunları arasın-
da hayvan varlığını çoğaltamamak var. İnsan kaynağı
olarak da genç neslin işletmelerde tutulması gerekiyor.
Büyük işletmelerde insan kaynağını iyi yönetmek
önemli. Küçük işletmelerde de ailelerin genç üyelerinin
işletmelerde tutulmalarını sağlamalıyız. İşletmelere
destek verilmeli. Tarımsal alan da hayvancılıkta önemli.
Ekilebilir alan olması lazım. 50 tane mandası olan
birinin en az 40-50 dönüm yeri olmalı.”

“HAYVANCILIKTA YAŞANAN 
SIKINTILAR YILLARIN BİRİKİMİ”

Yonca Yem Yönetim Kurulu Başkanı Melih Yurter ise
hayvancılıkta yaşanan sıkıntıların yılların birikimi
olduğuna dikkat çekti. Hayvancılığın gelişmesinde
karşılaşılan sorunların her sene katlanarak
günümüzdeki haline geldiğini ifade eden Yurter,
“Hayvan sayısı gerçekten dramatik bir şekilde
düşmüştür. Gerçek rakamlardan uzak bir şekilde bir
hayvan varlığına sahibiz. Bunu hiç kimse inkar edemez.
Üretici de, tüketici de zarar ediyor. Etin fiyatının yüksek
olmasından dolayı, kişi başına düşen et miktarı
geçmiştekinden daha az” dedi. Yurter, hayvancılığın
sorunlarının yalnızca belirli kişi ya da kurumları değil,

herkesi ilgilendirdiğini belirterek, gerçek verilerin ortaya
konularak sorunların samimiyetle konuşulması gerek-
tiğinin altını çizdi. Hayvanların korunması, beslenmesi
ve sağlıklarının kontrol edilmesi bakımından hay-
vancılıkta vasıflı insan kaynağının önemli olduğunu da
vurgulayan. Yurter ziraat ve meracılığın da hay-
vancılığın gelişiminde önemli rol oynadığını belirtti.
Yurter,  “Hayvancılığın en önemli girdisi besin tedarik
edilmesi. Hayvan beslenmesinde özel olarak yetiştirile-
cek yem bitkilerinin üretimi önemli. Bu üretimin bekle-
nen seviyede olması ya da üretimlerinde düşüş yaşan-
ması maliyetleri de etkiliyor. Altyapı eksikliği hayvan var-
lığına gerektiği şekilde bakılamamasını da beraberinde
getiriyor” dedi.

“İNSAN KAYNAKLARIMIZI İYİ 
DEĞERLENDİRMELİYİZ”

Afyonkarahisar Ticaret  ve Sanayi Odası (ATSO) Meclis
Başkanı Mustafa Ali Çelikten ise ATSO olarak bir ilin
sosyo-ekonomik haritasını çıkarmaya dikkat ettiklerini
ve bir bölgede nelerin yapılıp nelerin yapılamayacağını
belirlemenin önemli olduğunu anlattı. Çelikten şunları
ifade etti: “Afyonkarahisar, Türkiye’nin gayri safi milli
hasılasının hemen hemen yüzde 2’sine üretim yapa-
bilecek kabiliyet ve karakterde. Ancak yalnızca yüzde 1
veya 2’sini üretebiliyoruz. Burada eksikliklerimizin neler
olduğuna bakmamız lazım. Köy nüfusu 1980’den önce-
ki yıllarda çok yüksek ki Türkiye genelinde bu oran
yüzde 67 civarında. Şu an baktığımızda ise Türkiye
genelinde büyük şehirleri de düşerek hesaplarsak
yüzde 10’nun altında. Sosyo ekonomik açıdan üreten
kesim artık köylerde değil.  Afyonkarahisar da bu
değişimden nasibini aldı. Afyonkarahisar senede en az
2 bin, 3 bin göç veriyor. Bir o kadar da göç alıyor. Ama
bu gelenler de fabrikalarda ya da diğer sektörlerde
değerlendiriliyor. Bizim konumuz olan hayvancılık söz
konusu olduğunda ise iş yine yerel dinamiklere düşüy-
or. Hem insan kaynaklarımızı hem de diğer kay-
naklarımızı iyi değerlendirmemiz gerekiyor.”

“ÜRETİCİLER DESTEKLENMELİ”
İş İnsanı İbrahim Alimoğlu da hayvancılıkla ilgili ikincisi
yapılan toplantılarda güzel tespitler yapıldığını ve
sıranın tedbirleri almaya geldiğini ifade etti. İş İnsanı
Kadir Altınkaya ise et veriminin düşme nedenlerine
dikkat çektiği konuşmasında gelecek kaygısı olan
besicinin ve üreticinin üretimde kalması için tedbirlerin
alınması gerektiğinin altını çizdi. Altınkaya üreticiye
gerekli desteğin ve değerin verilmesi gerektiğini
belirterek, “Bizim ete ihtiyacımız varsa, bunu
yetiştirmeyi öğrenmemiz gerekiyor. Zahmetine katlan-
mayı öğrenmemiz gerekiyor. Bunun bedelini kime
ödeyeceğiz? Biz birileri üretsin biz de rahat bir şekilde
tüketelim istiyoruz. Biz üretenleri desteklemeli, halk
olarak üreticilere yakın durmalıyız” dedi. Mimar Mustafa
Ceylan yapılan toplantıların neredeyse ders niteliğinde
olduğunu ve bunun çok sevindirici olduğunu belirtti.
Ceylan, Afyonkarahisar’ın ciddi ve önemli bir akademik
güç olduğunun da altını çizdi.
Tarım ve Orman İl Müdürlüğünden emekli Bilal Doğru ise

“profesyonel işlerin, amatör insanlarla yapılamayacağını”
söyledi. Doğru, “Sıkıntılarımız büyük. Bunları tekrar tekrar
ifade ederken çarelerini de üretebilmeliyiz. Bu anlamda
üniversitemizin çiftliği büyük bir avantaj sağlıyor” dedi.
TEMA Vakfı Temsilcisi Önder Çelik, canlı hayvan satışı ile
ilgili politikalara ve hayvancılık yapan ailelere ekonomik
destek verilmesi gerektiğini ifade etti. Çelik, sektörde yer
alan insanların desteklenmesinin hayvancılığı geliştire-
ceğini ve sektörün sürdürülebilirliğini sağlayacağını anlattı.

“HAYVANCILIK AKÜ’NÜN
ÖNCELİKLİ ALANLARINDAN”

Rektör Prof. Dr. Mehmet Karakaş ise hayvancılığın Afyon
Kocatepe Üniversitesinin öncelikli alanlarından biri
olduğunu hatırlattı. Hayvancılığın somut çıktılarının yanı
sıra felsefi de bir boyutu olduğunun altını çizen Karakaş,
hayvan hakları ve refahı konusunda farklı pencerelerden
bakan hareketler olduğunu belirtti. Karakaş, “Doğanın bir
ekosistemi var. İnsanın bir dengesi var. Beslenme ihtiyacı
var ve gıda en stratejik değer durumunda. Bunu da pan-
demi döneminde daha iyi anladık” dedi. Toplantılarda hay-
vancılığın temel sorunlarının gündeme geldiğini söyleyen
Karakaş sözlerine şöyle devam etti: “Ürünün endüstriyel
çeşitlendirilmesi noktasında da konuşulması gerekiyor.
Yani şu anda ürettiklerimizle yetinmeli miyiz? Çünkü
değişim çok hızlı yaşanıyor. Dünyamız iklim değişikliği gibi
bir büyük tehditle de karşı karşıya. Dolayısıyla geleceği
öngörüp, önerilerimizi, tespitlerimizi ve alacağımız önlem-
leri de ona göre hazırlamamız gerekiyor. Ön kestirimler
önemli. Bilim de bunun için var. Bilim geleceğe dair fütürist-
tik öngörüler ortaya koyan bir alandır. Her zaman isabet
etmez ama isabet ettiği zaman da önemli sonuçlar doğu-
rur.” Çarşamba sabah toplantıları 17 Ocak 2024
Çarşamba günü “turizm” konusuyla devam edecek.
>>FAHRİYE ÇIRACI

AKÜ’nün 5 yıllık 
yol haritası belirlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesinin (AKÜ) 5 yıllık yol haritasının

belirlendiği 2024-2028 Stratejik Planı yayımlandı.
Plana ilişkin açıklamada bulunan AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş, planın AKÜ’nün orta
ve uzun vadeli amaçlarını, temel ilke ve poli-
tikalarını, hedef ve önceliklerini, performans
ölçütlerini ve bunlara ulaşmak için izlenecek yön-
temler ile kaynak dağılımlarını içerdiğini belirtti.
Karakaş, stratejik planların devlet kurumlarının
başarıda istikrarı yakalamalarına vesile olduğunu
belirterek, “Stratejik planlar günlük işler içinde
kurumların istikametini gösteren yol gösterici nite-
likte, biraz da gelecekte yönetimin neler yapmayı
taahhüt ettiğini açıklayan, ayrıca bu başarıyı nasıl
yakalayacağını da açıklayan rehber niteliğinde
belgelerdir” dedi. Karakaş, AKÜ olarak “gele-
ceğin üniversitesini” oluşturma hedefi ile çalış-
malarını sürdürdüklerini belirterek, “Ülkemizin
seçkin eğitim kurumları arasında yerini alan
Afyon Kocatepe Üniversitesi olarak geleceğin
üniversitesini oluşturma hedefi ile çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Çalışmalarımızın yönünü ve içer-
iğini belirleyen 2024-2028 Stratejik Planı, gele-
cekteki hedeflerimize ulaşılması adına ortak akıl-
la oluşturulmuş bir yol haritası niteliğindedir” diye
konuştu.

AKÜ YENİ HEDEFLER BELİRLEDİ
Yeni stratejik planda AKÜ’ye yeni hedefler
belirlediklerini açıklayan Karakaş, “Bu hedeflere
ulaşacak temel misyonumuzu ve vizyonumuzu
da güncelledik.  Üniversite Danışma Kurulunda
paydaşlarımızla beraber güncellediğimiz yeni
misyonumuz, evrensel düzeyde bilimsel bilgi
üretmek, mesleki açıdan çağdaşlarına öncülük
edebilen nitelikli bireyler yetiştirmek, bölgesel ve
ulusal kalkınmaya katkı sağlamaktır. Yine pay-
daşlarımızla beraber güncellediğimiz yeni vizyon-
umuz ise bilimsel araştırma ve eğitim faaliyet-
lerinde kaliteyi sürekli artırarak bölgesel kalkın-
maya katkı sunan, yenilikçi projelerle ulusal
düzeyde girişimci üniversiteler arasında yer alan
uluslararası bir üniversite haline gelmektir.”

ORTAK AKIL İLE OLUŞTURULDU
Karakaş, AKÜ 2024-2028 Stratejik Planının,
üniversitenin misyonu ve vizyonu çerçevesinde
dış paydaş, personel ve öğrencilerin değer-
lendirmelerinin de dikkate alınarak katılımcı bir
anlayış ve ortak akılla oluşturulduğunun altını
çizdi. Karakaş, “Değişim ve yeniliğe açık olarak
hazırlanan 2024-2028 Stratejik Planı, kamu kay-
naklarının etkili, ekonomik ve verimli kullanılarak
hedeflere ulaşmamızda üniversitemize rehber
olacaktır” dedi. Karakaş, stratejik planda AKÜ’yü
diğer üniversitelerden farklılaştırmak amacıyla
öncelikli alanlar olarak belirledikleri “Mühendislik
ve Teknoloji, Gastronomi ve Termal Turizm, Gıda,
Hayvan Sağlığı ve Hayvancılık” alanlarını önce-
likli alan olarak almayı sürdürdüklerini de sözler-
ine ekledi. >>YILDIZ YARIKKAYA 

Karakaş
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Bakan Uraloğlu: “Milli ve yerli elektrikli 
tren seti projemizde seri üretime başladık”

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, “Metro setlerindeki yüzde 60 yerlilik payı olan ekipmanlar arasında motor, araç 
gövdesi ve körük, ısıtma havalandırma ve klima, aydınlatma ve yardımcı güç sistemi gibi çok önemli bileşenler bulunuyor. Üstelik ilk
defa bu projeyle metro motorunu yerlileştiriyoruz. Motor içeriğindeki bileşenlerin yüzde 73’ünü yerli sanayi kaynaklı üretiyoruz” dedi.

Bakan Uraloğlu, Ankara’nın Sincan ilçesinde
düzenlenen ‘İstanbul Havalimanı Metrosu
Sürücüsüz Yerli Metro Seti' teslim törenine

katıldı. Törende konuşan Uraloğlu, katma değer
üreten, yüksek teknolojili ve özgün tasarımlı ürünler-
le küresel pazarda yer edinmiş bir Türkiye olmanın
önünde hiçbir engel olmadığını ifade etti. Tüm pro-
jelerde ‘yerlilik ve millilik’ hususunu ön planda tuttuk-
larını ifade eden Bakan Uraloğlu, “2023 yılı Nisan
ayında ilk milli elektrikli tren setlerimizi hizmete
aldığımız, eylül ayında yüzde 70 yerlilik oranı ile
üretilen yerli ve milli sürücüsüz metro aracımızı ray-
lara indirdiğimiz ve şimdi de Halkalı-İstanbul
Havalimanı-Gayrettepe metro hatlarında kullanıla-
cak ilk sürücüsüz yerli metro setimizi teslim alarak
taçlandırdığımız bir yıl oldu. 2023 yılında Türkiye
Yüzyılı’na yakışır bir başlangıç yaparak, yerli
aracımız Togg’a kavuştuğumuz gibi yerli ve milli
sürücüsüz metro setlerimize de kavuştuk” şeklinde
konuştu.

YERLİ METRO SETİ KULLANILACAK
2023 yılında İstanbul Havalimanı-Gayrettepe
Metrosu’nda bir ilk yaşandığını da hatırlatan
Uraloğlu, “Yerli ve milli metro sinyalizasyon sistem-
lerini kullanmaya başladık. Şimdi, teslim aldığımız
sürücüsüz yerli metro setimizi de Halkalı-İstanbul
Havalimanı ve Gayrettepe-İstanbul Havalimanı
metro hatlarımızda kullanacağız” diye konuş-
tu.Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın teşri-
fleri ile İstanbul Havalimanı-Gayrettepe metro hat-
tının İstanbul Havalimanı-Kağıthane kısmını
İstanbulluların hizmetine açtıklarını hatırlatan
Uraloğlu, 2024 yılı ilk çeyreğinde Kağıthane-
Gayrettepe kısmını da açmayı planladıklarını kay-
detti.

“MART AYINDAN ÖNCE HİZMETE ALINACAK”
İstanbul Havalimanı-Halkalı metro hattının yapım
çalışmalarının ise tüm hızıyla sürdüğünü belirten
Uraloğlu, ”Hattımızın 24 kilometre uzunluğundaki
‘İstanbul Havalimanı-Kayaşehir’ kesimini de 2024
yılı mart ayından önce hizmete almayı hedefliyoruz.
Bu hatlarda kullanacağımız 25 metro setinin ilk 10
setini acil ihtiyaç nedeniyle yurtdışından getirmiştik.
Bu araçlar ilk etapta sürücülü olarak tasarlandı ve şu
anda ‘İstanbul Havalimanı-Kâğıthane’ arasında
başarıyla hizmet veriyorlar” ifadelerini kullandı.
“ÇALIŞAN 10 METRO SETİNİ DE SÜRÜCÜSÜZ

SİNYAL SİSTEMİNE 
UYGUN HALE GETİRECEĞİZ”

Uraloğlu, “10 setin devamındaki 15 seti ise yüzde 60
yerlilik şartıyla şu an sizlerle bir araya geldiğimiz
tesislerde üretiyoruz ve İstanbul Havalimanı metro-
sunda kullanılacak ilk treni bugün teslim almanın
mutluluğunu yaşıyoruz. Geri kalan 14 setin
tamamını da 2024 yılı içerisinde teslim alacağız. Bu
setlerin tedarik sürecinin tamamlanmasının ardından
şu anda çalışan 10 metro setini de modernize
ederek, sürücüsüz sinyal sistemine uygun hale
getireceğiz” açıklamasında bulundu.

“METRO MOTORUNU ‘YERLİ SANAYİ’ 
KAYNAKLI ÜRETİYORUZ”

Bugün teslim alınan yüzde 60 yerlilikle üretilen ilk
aracın 9 ay gibi kısa bir süre içinde tamamlandığına
dikkati çeken Uraloğlu, “Metro setlerindeki yüzde 60
yerlilik payı olan ekipmanlar arasında motor, araç
gövdesi ve körük, ısıtma havalandırma ve klima,
aydınlatma ve yardımcı güç sistemi gibi çok önemli
bileşenler bulunuyor. Üstelik ilk defa bu projeyle
metro motorunu yerlileştiriyoruz. Motor içeriğindeki
bileşenlerin yüzde 73’ünü yerli sanayi kaynaklı

üretiyoruz” dedi.
“‘GAYRETTEPE VE HALKALI’DAN

HAVALİMANINA ULAŞIM 30 DAKİKA”
Sürücüsüz araçların çevreye ve trafiğe olumlu etki-
leri olacağını ifade eden Uraloğlu, “Bin 142 kişi taşı-
ma kapasitesine sahip ve tasarım hızı saatte 132
kilometre olan bu sürücüsüz araçlarımız, metro hattı
içerisinde 120 kilometre hızla hareket edecektir. Bu
hız ile araçlarımız Gayrettepe ve Halkalı güzergâh-
larından İstanbul Havalimanı’na ulaşımı 30 dakikaya
düşürmekte ve şehir içi karayolu trafik yükünü önem-
li oranda azaltmaktadır” değerlendirmesinde bulun-
du.

“ANLIK OLARAK TAKİP EDİLMESİ
SAĞLANACAK”

Sürücüsüz araçlar için yaşanabilecek her türlü olum-
suz durum için önlem alındığını kaydeden Uraloğlu,
“Araçlarımızın tüm hareketi, kapılarının açılıp kapan-
ması, herhangi bir personel olmaksızın tamamen
otomatik olacak. Araçlar bütün bir işletme boyunca
kontrol merkezi ile kendi bilgilerini paylaşarak, anlık
olarak takip edilmesini de sağlayacak” şeklinde
konuştu.
“İŞİTME ENGELLİ VATANDAŞLARIMIZ İÇİN LCD

EKRANLAR YERLEŞTİRİLDİ”
Uraloğlu, metro setlerinde sesli ve görsel yolcu bil-
gilendirme, acil bir durumda haberleşme sistemleri,
kapalı devre kamera sistemleri, özel bagaj taşıma
bölümleri, engelli yolcular için güvenli alanların da
mevcut olduğunu belirtti. Uraloğlu, “İşitme engelli
vatandaşlarımızın anonsları okuyabilmesi için özel
LCD ekranlar da vagon içine yerleştirildi. Ayrıca
İstanbul Havalimanı ile seyahat edecek yolcularımız
da havalimanı uçuş bilgilerini araç içerisinde takip
edebilecekler“ ifadelerine yer verdi.

“İHTİYAÇ DUYULAN KAYNAK 22,6 EURO”
Uraloğlu, ayrıca kamu ve özel sektör bazında raylı
sistem araçları ihtiyacının belirlenmesine yönelik
yaptıkları çalışmalarda 2035 yılına kadar Türkiye’nin
ihtiyaçlarını belirlediklerini ve verimli bir işletmecilik
için ihtiyaç duyulan kaynağın 22,6 milyar euro
olduğunu bildirdi. Uraloğlu, Türkiye’nin saatte 160
kilometre hıza sahip ‘Yeni Sakarya’ ismini verilen ilk
‘Milli ve Yerli Elektrikli Tren Seti Projesi'nde iki pro-
totip setin tamamlanarak hizmete sunulduğunu, seri
üretime başlandığını ve 2030 yılına kadar bu tren
setlerinin sayısını 56’ya tamamlamayı planladıklarını
kaydetti.
"MİLLİ VE YERLİ ELEKTRİKLİ HIZLI TREN SETİ

PROJESİ'NDE TASARIM ÇALIŞMALARINDA
SONA GELİNDİ"

Saatte 225 kilometre hıza sahip ‘Milli ve Yerli
Elektrikli Hızlı Tren Seti Projesi'nde de tasarım çalış-
malarında son aşamaya geldiklerini ifade eden
Uraloğlu, “2024 yılında prototip üretimin tamamlan-
masını planlıyoruz” diye konuştu. “Eskişehir 5000
Milli Elektrikli Anahat Lokomotifi Projesi’nde de pro-
totip imalatını tamamlayarak raylara indirdik” diyen
Uraloğlu, milli banliyö tren seti prototip araç üretimi
çalışmalarının da devam ettiğini bildirdi. Uraloğlu,
“Milli tren vizyonu ile milli banliyo ve hızlı tren pro-
jesinde cer motoru, cer konvertörü ve tren kontrol
yazılımını da TÜBİTAK-RUTE ile birlikte TÜRASAŞ
markalı olarak geliştiriyoruz. Artık ASPİLSAN tarafın-
dan yüzde 51 yerlilik oranıyla üretilen ilk ihtiyaç
aküsü bataryalarına sahip metro araçları da kul-
lanacağız” açıklamasında bulundu. Bakan Uraloğlu,
beraberindeki heyetle birlikte sürücüsüz yerli metro
setini inceleyerek, çalışmalarla ilgili bilgi de aldı.
>>İHA

Bakan Göktaş: "20 yılı aşan iktidarımızda
temel amacımız insanımızın en iyi şartlarda

refah ve huzur içinde yaşamasıdır"
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş,

“20 yılı aşan iktidarımızda temel amacımız insanımızın en iyi
şartlarda refah ve huzur içinde yaşamasıdır” dedi.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş, çeşitli temaslarda bulunmak
geldiği Batman'da Vali Ekrem Canalp ve il pro-
tokolü tarafından karşılandı. Bakan Göktaş’a
yöresel kıyafetli çocuklar tarafından çiçek
takdim edildi. Canalp’tan kentteki çalışmalara
ilişkin bilgi alan Göktaş, daha sonra AK Parti İl
Başkanlığına geçerek teşkilat mensuplarıyla bir
araya geldi. Yeni yılın ilk günlerinde Batman’da
bulunmaktan duyduğu memnuniyeti ifade
ederek sözlerine başlayan Göktaş, “20 yılı
aşan iktidarımızda temel amacımız insanımızın
en iyi şartlarda refah ve huzur içinde yaşa-
masıdır” diye konuştu. Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın başlattığı “Türkiye Yüzyılı”
vizyonuyla yola devam ettiklerini ifade eden
Göktaş, “Tarihi ve kültürel güzellikleriyle dolu
Batman’ı da sizlerle birlikte AK belediyecilikle
buluşturmalıyız. İnanıyorum ki vatan-

daşlarımızın talep ve istekleri doğrultusunda
AK Parti kadrolarıyla Batman yeniden inşa
edilecektir. Yerel seçimlerde hepimize büyük
sorumluluklar düşüyor. Sizin nezdinizde bütün
teşkilatımızın üstün bir gayretle çaba sarf ede-
ceğine inanıyorum” dedi. “Davamız, birlik
beraberlik davasıdır” ifadesini kullanan Göktaş,
AK Parti belediyeciliğini gönül belediyeciliği ve
sosyal belediyecilik olarak nitelendirdi. Bakan
Göktaş, konuşmasının sonunda kentteki 11
belediyenin de kazanılmasının önemine vurgu
yaparak, “11-0 yapmaya var mısınız” diye
sordu. Salonu dolduranlar bir ağızdan “varız”
ifadesiyle Bakan Göktaş’a karşılık verdi. Bakan
Mahinur Özdemir Göktaş, daha sonra Batman
Belediyesi’nce yapımı tamamlanan Habib
Başkan Parkı ile Aile Sosyal Yardımlaşma ve
Dayanışma Vakfı bünyesinde yapımı tamam-
lanan aşevinin açılışını gerçekleştirdi. >>İHA
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Afyonkarahisar'ın 2023 yılı
ihracatı 631 Milyon Dolar

Türkiye İhracatçılar Meclisi'nin Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın teşrifleriyle, 2 Ocak 2024 tarihinde
düzenlenen toplantısının ardından açıklanan ihracat veri-
lerine göre Afyonkarahisar'ın 2023 yılı ihracatı 339 milyon
970 bin dolar olmuştu. Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser, konu
hakkında yaptığı açıklamada şu ifadeleri yer verdi:
"Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz'in ev sahipliğinde
gerçekleştirilen Ekonomi Şûraları'nda ihracatın üretim
yapılan il'e yazılması talebini dile getirmiştim. TOBB
Başkanımız Sayın M. Rifat Hısarcıklıoğlu’nun destekleri ve
Odamız'ın lobi faaliyetleri ile konuyu gündemde tutmasının
ardından Ticaret Bakanlığı konu ile ilgili çalışma başlattı;
Bakanlık'ın 20 Kasım 2023 tarihli açıklamasında 2024 yılı
itibariyle ihracat rakamlarının üretimin yapıldığı il’e
eklenerek açıklanacağı belirtilmişti. Böylece ilimizin 2023
yılı ihracatı 291 milyon 329 bin dolar artarak 631 milyon
299 bin dolar olarak kayıtlara geçti. İhracatın üretim
yapılan il'e yazılması talebimizin gerçekleşmesinde her
zaman bize destek olan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği
Başkanımız Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu’na ve bu
talebimizi gerçekleştiren Ticaret Bakanımız Sayın Prof. Dr.
Ömer Bolat’a teşekkür ederiz." >>BETÜL SERT

Ticaret Bakanlığı'nın verilerine göre Afyonkarahisar'ın 2023 yılı ihracatı,
ihracatın üretilen ile yazılması ile birlikte 631 milyon doları geçti.

Gençler arasında mangala
turnuvası heyecanıAfyonkarahisar

Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğüne bağlı
Afyon Kocatepe
Üniversitesi Genç
Ofis ile AKÜ
Matematik Eğitimi
Kulübü işbirliğinde,
3 Ocak 2024 
tarihinde akıl ve
zeka oyunu olan
Mangala Turnuvası
düzenlendi.

AKÜ Genç Ofis’te düzenlenen turnuvaya,
Afyon Kocatepe Üniversitesi'nden çok sayıda
öğrenci katıldı. Matematik bölümü öğrenci-
lerinin katılımının çoğunlukta olduğu yarışma-
da, rakiplerini bir bir eleyen Moleküler Biyoloji
öğrencisi Zeynep Gökgu şampiyon oldu.
Yarışmada dereceye girenler şöyle:
1. Zeynep Gökgu (Moleküler Biyoloji)
2. Yusuf Taha Yılmaz (İnşaat Teknolojileri)
3. Sezin Özdemir (Moleküler Biyoloji)
Mangala, Türk kültürünün önemli bir parçasıdır
diyen Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, turnuvaya

katılan gençlerin hem akıl ve zeka oyunlarına
olan ilgilerini artırdıklarını hem de geleneksel
Türk oyunlarını yaşatmaya katkı sağladıklarını
söyledi. Kasapoğlu, yaptığı açıklamada,
"Turnuvamıza katılan tüm gençlerimizi tebrik
ediyorum. Mangala, kökeni Anadolu'ya kadar
uzanan, eski bir Türk oyunudur. Bu oyunun
günümüzde de yaşatılması ve gençlerimizin
ilgisini çekmesi bizler için mutluluk vericidir. Bu
tür etkinlikleri bundan sonra da sürdürmeye
devam edeceğiz" dedi. Turnuva sonunda, dere-
ceye giren öğrencilere madalyaları ve mangala
setleri hediye edildi. >>FAHRİYE ÇIRACI

Özel sporcular mutlu çarşamba 
projesiyle spor yapıyor

Afyonkarahisar'da özel sporcular için düzenlenen "Mutlu Çarşamba"
projesi kapsamında sporcular, spor salonlarında antrenman yapıyor.

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
tarafından yürütülen proje kapsamında, her
çarşamba günü özel sporcular, Afyonkarahisar
Gençlik Merkezi Spor Salonuna giderek çeşitli
branşlarda antrenman yapıyor. Proje kapsamın-
da, otizm, down sendromu, işitme ve zihinsel
engelliliğe sahip sporcular, atletizm ve masa
tenisi branşlarında antrenman yapıyor. Proje kap-
samında, sporculara antrenmanların yanı sıra,
sosyal ve kültürel etkinlikler de düzenleniyor.
Çalışmalara katılmak isteyen vatandaşlar e-

devlet üzerinden spor bilgi sistemine girerek kurs
başvurusu yapabiliyor.  Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, pro-
jenin özel sporcular için önemli bir fırsat olduğunu
belirterek, "Proje kapsamında, özel sporcu-
larımızı sporla buluşturuyoruz. Bu sayede, hem
fiziksel hem de ruhsal gelişimlerini sağlıyorlar.
Ayrıca, sosyal ve kültürel etkinliklere de katılıyor-
lar. Bu etkinlikler sayesinde, sosyalleşmeleri ve
hayata daha sıkı bağlanmaları sağlanıyor" dedi.
>>İHA

Türk PDR Derneği’nden Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğüne ziyaret

Türk PDR Derneği Afyonkarahisar İl Temsilciliği ve Afyonkarahisar Pedagoji Merkezi
olarak Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nü ziyaret gerçekleştirdi. 

İl temsilcisi Dr.Pedagog Emrah Şenbabaoğlu
ve il sekreteri Psk.Dan. Tuba Çavaş İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu’na PDR faaliyetleri ve
Psikolojik Danışmanların mesleki süreç-
lerinden bahsetti. Müdür Kasapoğlu’nun fikir-
lerini alarak Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile

yapılacak faaliyetlere Dernek ve Pedagoji
Merkezi olarak gönüllü ortak olduklarını belirt-
tiler. Bu ortak çalışmalar ve projelerde yardım-
cı olacak Eğitim Şube Müdürü Cennet Durgut’a
ve Sayın İl Müdürüne kabulü ve sohbetleri için
teşekkürlerini sundular. >>YILDIZ YARIKKAYA
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NÖBETÇİ ECZANELER
AYLİN

Fuar Hastanesi  Karşısı
214 32 10

ECE
Fatih Mah. Sağlık Ocağı Karşısı

217 57 55
SERİM

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
212 05 08

İGM toplantıları devam ediyor 
İl Genel Meclisi Ocak ayı toplantıları devam ediyor. Üçüncü bileşimi gerçekleştirilen 

toplantıda gündem dışı ve gündem maddeleri görüşülerek oy birliği ile karara bağlandı. 

Çobanlar’da Işık Mahallesinde bulunan, mülkiyeti İl Özel İdaresine
ait Özel İdare İş Merkezi 3. kat 56, 57, 58. 59, 60, 61, 62 ve 63
nolu bağımsız bölümlerin, Çobanlar Kaymakamlığı adına 10 yıl

süreyle tahsis edilmesi konusundaki  komisyon raporları görüşülerek oy
birliği ile kabul edildi. 

10 YILLIĞINA TAHSİS EDİLDİ
Çobanlar Merkez Işık Mahallesinde bulunan, mülkiyeti İl Özel İdaresine
ait  Özel İdare İş Merkezi 2. kat 36, 37, 38, 39, 41, 42, 43 ve 44 nolu
bağımsız bölümlerin, Çobanlar Mal Müdürlüğü adına 10 yıllığına bedel-
siz tahsis edilmesi konusundaki  komisyon raporları görüşülerek oy birliği
ile kabul edildi. 

KADRO DEĞİŞİKLİĞİ YAPILDI 
İl Özel İdaresi Kanununun 10/L ile İl Özel İdareleri Norm Kadro İlke ve
Standartlarına Dair Yönetmeliğin 11. maddeleri gereğince 12 memurun
kadro değişikliği konusundaki  komisyon raporu görüşülerek oy birliği ile
kabul edildi.

YOL ÇALIŞMASI İÇİN ÖDENEK AKTARILDI 
Trafik güvenlik önlemleri kapsamında yol ulaşım ağları ilgili trafiğin
düzenli bir şekilde akışını sağlamak ve vatandaşların güvenliği açısın-
dan, yol, çizgi, yol trafik tanzim ve uyarı levhaları için ödenek aktarılması
konusundaki  komisyon raporları görüşülerek oy birliği ile karara bağ-
landı.  Toplantı sonunda üyeler tarafından verilen önergeler gerekli
komisyonlara havale edildi. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Kaymakam Bilici okul
müdürleriyle bir araya geldi
Afyonkarahisar Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici, 
öğrencilerin teknoloji bağımlılığı da olmak üzere her türlü
kötü alışkanlık ve bağımlılıktan uzak durması için okul 
yöneticilerinin gerekli çalışmaları yapması gerektiğini söyledi.

Kaymakam Osman Bilici, ilçedeki
ortaokul ve lise müdürleri ile toplantı
gerçekleştirdi. Toplantıda, ilçede
eğitim kalitesini her alanda artırma ve
bunu kalıcı hale getirmek için belir-
lenen stratejiler üzerinde istişarelerde
bulunuldu. Öncelikle öğrencilerin
akademik başarısını artırmaya yönelik
çalışmalar ve projelerin geliştirilerek
yeni metotlar ve uygulamalarla
zenginleştirilmesi gerektiğini belirten
Kaymakam Bilici, yine öğrencilerin bil-
işsel, zihinsel ve fiziksel yeteneklerini
geliştirecek farklı ve özgün projelerin
okullar tarafından uygulanması gerek-
tiğini vurguladı. Öğrencilerimizin
devamsızlıklarının dikkate alınmasının
onların devamsızlığa iten nedenleri
bulmamıza olanak sağlayacağını ifade
eden Kaymakam Bilici, geçen yıllarda
uygulanan ve güzel sonuçlar alarak
pozitif geri dönüşler elde edildiğini kay-
detti.

“OKUL ÇEVRESİ GÜVENLİK
KONUSU ÖNEMLİ”

Okul çevresinde ve okullar bölgesinde
gerekli güvenlik önlemlerinin emniyet
birimlerince alındığını vurgulayan
Kaymakam Bilici, okul bahçesinde ve
okulda öğrencilerin güvenliğinin dene-
timinin okul idaresinde ve öğretmen-
lerde olduğunu ifade ederek öğrenci-
lerimizin teknoloji bağımlılığı da olmak
üzere her türlü kötü alışkanlık ve
bağımlılıktan uzak durması için
okullarımızın gerekli çalışmaları yap-
ması gerektiğini ifade etti. Kaymakam
Bilici başkanlığında gerçekleşen ve
İlçe Milli Eğitim Müdürü Gürkan
Emeksiz, İlçe Milli Eğitim Şube
Müdürleri Serdar Beyli ve Kadir Teke
ile ortaokul ve lise müdürlerinin
katıldığı toplantı, okul müdürlerinin
okullarında yürüttükleri çalışmaları
sunmasının ardından sona erdi.
>>İHA

İscehisar Mermer İhtisas OSB
müteşebbis heyet toplantısı yapıldı
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, İscehisar Mermer İhtisas Organize
Sanayi Bölgesi Müteşebbis Heyet Toplantısına başkanlık etti. Toplantıda
OSB’nin mevcut durumu, bugüne dek yapılan çalışmalar, devam eden
yatırımlar ile alt yapı ve genişleme çalışmaları tüm yönleriyle ele alındı.

Vali Yiğitbaşı, yeni yılın ilk mesaisinde İscehisar ilçesindeydi.
İlk olarak İscehisar Kaymakamlığını ziyaret eden Vali
Yiğitbaşı,  Kaymakam Özlem Kılıçtürk’ten ilçenin eğitim,
sağlık, asayiş ve diğer yönlerden genel durumu ve yürütülen
çalışmalar konusunda bilgi aldı. Ardından İscehisar Organize
Sanayi Bölgesine geçen Vali Yiğitbaşı, İscehisar Mermer
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müteşebbis Heyet
Toplantısına başkanlık etti. Toplantıda İscehisar Mermer
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Muhammed
Bacaksız yürütülen çakışmalara ilişkin bilgiler verdi. Sektörel
anlamda kurulan Türkiye’nin ilk İHTİSAS OSB’lerinden olan
İscehisar OSB’de kurulduğu günden bugüne yapılan yatırım-
larla hem yatırımcı çeken hem de istihdama katkı sağlayan
İscehisar OSB’de GES projeleri ile elektrik üretimi yapılıyor.
2020 - 2023 yıllarında OSB içerisinde yaklaşık 10 Milyon
dolar civarında Güneş Enerji Santrali (GES) yatırımı gerçek-
leştirilirken 2024 yılı Haziran dönemine kadar çağrı mektubu
verilerek bağlantı anlaşması yapılan 17 firmanın daha GES
yatırımını tamamlayacağı öngörülüyor. Alt çalışmalarının da
değerlendirildiği toplantıda, genişleme çalışmaları için yapıl-
ması gereken öncelikli işler de ele alındı. 
>>FAHRİYE ÇIRACI

Disleksili çocuklar için protokol imzalandı
Afyonkarahisar Disleksi Derneği-ADDER koordinatörlüğü ve Afyonkarahisar İl Milli

Eğitim Müdürlüğü arasında ‘Disleksi ile Yaşam Projesi’ protokolü imzalandı.
12 ay sürecek projenin protokolü, Afyonkarahisar
Vali Yardımcısı Betül Büyükkılıç, İl Sivil Toplumla
İlişkiler Müdürü Abdurrahman Özdilekler ve
dernek başkanı Fatma Şensoy tarafından imza-
landı. İmza töreninin ardından konuşan Şensoy,
projenin disleksi hakkında toplumda farkındalık
oluşturmak için büyük bir fırsat olduğunu
belirterek, “Özel öğrenme farklılıklarının en yaygın
görülen türü olan disleksinin, toplumun tüm kes-
imleri tarafından yeteri kadar bilinmemesi öğret-
menler, aileler ve özellikle de disleksisi olan
çocuklar için birçok yeni sorun ortaya çıkmasına
sebep oluyor. Disleksili çocukların çocuk-aile-
toplum üçgeninde, akademik ve psikolojik olarak
desteklenerek özgüvenlerinin ve toplumsal
katılımlarının arttırılmasını ve disleksi hakkında
toplumda farkındalık geliştirilmesini amaçlamak-
tadır. Dolayısıyla, Afyonkarahisar merkez ilçem-
izde yer alan 82 ilkokulun yöneticilerinin, psikolo-
jik danışman ve rehber öğretmenlerinin ve sınıf
öğretmenlerinin proje faaliyetlerimize destek ver-
mesi ve katılımı, proje amacımıza ve hedeflerim-
ize ulaşmak için çok büyük önem taşıyor” dedi.
>>İHA

Kurallara uymayan sürücüler dron ile tespit edildi
Afyonkarahisar’da jandarma tarafından gerçekleştirilen dron destekli trafik denetiminde
kurallara uymayan 14 araç sürücüsüne toplamda 951 TL para cezası kesildi.Denetim
Bolvadin-Çay karayolunda yapıldı. Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığına bağlı trafik
ekipleri tarafından dron destekli yapılan denetimler 3 bölgede yapıldı. Denetimde
emniyet kemeri kullanımı ve direksiyon başında cep telefonu kullanımı denetlendi. 219
araç sürücüsünün kontrol edildiği denetimde 512 kişinin ise Genel Bilgi Taraması
(GBT) üzerinden kimlik sorgulamaları yapıldı. Denetim sonrasında kurallara uymayan
ve dron ile tespit edilen 14 araç sürücüsüne toplamda 951 TL para cezası kesildi.
Denetimlerin ilerleyen günlerde de süreceği kaydedildi. >>İHA


